
Lokalrådsmøde – Bredballe Strand Lokalråd – 1/3-22 kl. 19.30 

Tilstede var følgende deltagere: Ingrid Terpager Hansen, Susanne Schau, Lene Vinther, Simon Oest, Torben 
Christensen. 

AMud fra: AnneNe Hjordt-Nielsen, Lene Tranberg Laustsen 

Status på møder, workshops mm 

Mødet i januar med Formanden for Udvalg for lokalsamfund og NærdemokraV Thyge Havbjerg Bjerring 
forløb meget posiVvt. Mange gode ideer blev drøXet, herunder de forskellige puljer der kan søges penge 
fra. Se punkterne i referatet. 

Der er aZoldt posiVvt møde med Bredballe lokalråd vedr. fælles interesser. 

Der er Årsmøde for Lokalråd 21/4-22 kl. 18:00-21:30 i Vingsted. Torben rundsender og man Vlmelder selv. 

StrandsVen 

Vejle Kommune har hjulpet med forbedringer på områder som var svært fremkommelige. Det er sket ved 
beskæring af beplantning og udlægning af natur-sten, således trampesVen bevares så naturlig som muligt. 
Vejle Kommune har en ”Natur og SVpulje” hvor der kan søges penge Vl forbedringer/vedligeholdelse af 
natursVer. Næste ansøgningsfrist er 1. april 2022. Vi vil i Beboerforeningen gerne hjælpe og koordinere en 
ny ansøgning, således andre dele af StrandsVen kan forbedres, f.eks. med sikring af underlaget hvor sVen er 
blød. TC rundsender brev Vl andre beboere langs StandsVen. 

Trafiksikkerhed 

Der mangler beplantning i 4 chikaner. Ingrid taler med Kommunen. 

Susanne taler med Thyge om muligheden for fodgængerovergang ved 3. Tunnel. 

Planerne for sVen foran Haahr grunden bør undersøges, bla. om der er belysning. AcVon - Simon 

Forberedelse Generalforsamling  

Indkaldelse Vl generalforsamling formidles på lokalrådets Facebook og “Det sker i Bredballe” samt hvis 
muligt på tavler i Sognehuset/Kirken, Kirkebakkehallen, Rema 1000, Slagteren, Outlet, Ishuset, Vinterbade 
klubben osv. Simon VlreNer indkaldelsen med QR kode. Ingrid sørger for digitale opslag. Torben rundsender 
også i Bredballe Sportsforening Oldboys. Susanne undersøger om Kommunen kan rundsende på e-boks.  

Torben undersøger brug af lokale på Kirkebakkeskolen 29/3-22 kl. 20:00  

Lene V, Torben, Ingrid og Susanne genopsVller, eXer mange års virke, ikke Vl bestyrelsen. Susanne og Torben 
Vlbød at være VlknyNet Vl ad hoc opgaver. 

Udkast Vl Formandens beretning er Vdligere rundsendt – Ingrid VlreNer punkt omkring beplantning, og 
andre kommentarer/input fremsendes Vl Torben senest 25/3-22. 

Simon gennemgik regnskab som skal godkendes af revisor og fremlægges på Generalforsamlingen. 



Omkostningen for hjemmesiden er for høj i forhold Vl det aXalte. Lene Vinther undersøger 
hvorfor leverandør ikke har krediteret som aXalt. 

Tidligere Formand Ole Harrit har et udlæg som skal afregnes. AcVon Simon 

Torben undersøger om Henning Zacho Larsen vil modtage valg som dirigent.  

Diverse 

Simon orienterede om, at hvidvask dokumentaVon overfor Sydbank er på plads.  


